

冠名贊助機構:

主辦機構:

資助機構:



YONEX-SUNRISE 2026 全港羽毛球錦標賽

高級組決賽暨頒獎典禮-門票公開發售安排

YONEX-SUNRISE Hong Kong Annual Badminton Championships 2026 Ticket Public Sales Arrangement of Finals and Award Ceremony – Senior Division

本年度 YONEX-SUNRISE 2026 全港羽毛球錦標賽 高級組決賽暨頒獎典禮於 2026 年 7 月 26 日, 假伊利沙伯體育館 (地址: 灣仔愛群道 18 號) 舉行。除預留部份門票予各參賽球員及相關單位外, 其餘門票將於 2026 年 6 月 25 日(四)上午十時正發售, 所有門票為劃位門票。

門票公開發售安排如下:

The YONEX-SUNRISE Hong Kong Annual Badminton Championships 2026 - Finals and Award Ceremony – Senior Division will be held at Queen Elizabeth Stadium (QES) on 26 July 2026 (address: 18, Oi Kwan Road, Wanchai). Apart from the tickets reserved for participating players and other related parties, tickets are available for public sale from 25 June 2026 (Thursday) at 10:00 a.m. All tickets are sold as marked seats. Ticket public sales information is as follows:

票 價 Ticket Price

日期 Date	時間 Match Start	預計完場時間 Estimated Match end	票價 Ticket Price	項目 Event	場地 Venue
26 Jul 2026 (Sun)	1400*	1900	\$30, \$20, \$10	高級組決賽暨頒獎典禮 Finals and Award Ceremony Senior Division	伊利沙伯體育館 表演場 Arena, Queen Elizabeth Stadium 1 個球場 1 court

* 註: 決賽日開幕典禮於 1400 開始, 賽事於典禮後隨即展開。

Remark: The Opening Ceremony of the Finals begins at 14:00, with matches starting immediately afterward.

門票於 2026 年 6 月 25 日上午 10 時起在城市售票網頁、流動購票應用程式 URBITX (Android、HarmonyOS 及 iPhone/iPad 版)、電話購票熱線、城市售票網售票處及自助售票機售票發售。

Tickets are available from 10:00am on 25 June 2026 at URBITX website, by mobile app URBITX (Android, HarmonyOS and iPhone/iPad versions) and by telephone, all URBITX outlets and self-service ticketing kiosks on top of the above.

所有門票為劃位門票, 售票方式由自行選擇座位。

All tickets are marked seats and seats are sold by self-selection.

售票首日每人每次限購最多 10 張門票。

Maximum 10 tickets per purchase per person on the first day of ticket sale.

城市售票網上購票 (請留意購票條款及細則):

URBITX Internet Booking (Please refer to the terms & conditions): www.urbtix.hk

城市售票網票務查詢及客戶服務熱線 URBITX Ticketing Enquiries and Customer Service Hotline: 3166 1100 (10am – 8pm daily)

城市售票網電話購票熱線 URBITX Telephone Booking Hotline: 3166 1288 (10am – 8pm daily)



節目查詢 Programme Enquiries: 中國香港羽毛球總會 BAHKC: 2504 8318 賽事網頁 Tournament Website: <https://hkbadmintonassn.org.hk/>